
Na spolupráci se v Hradci předem domluvily
jen ČSSD a KDU-ČSL
Na povolební spolupráci se v
Hradci Králové předem veřejně domluvili jen sociální demokraté a
lidovci. V současnosti je ČSSD a KDU-ČSL součástí koalice na
hradecké radnici s ODS. Ostatní strany chtějí vyčkat až na
volební výsledek. ODS, Volba pro město (VPM) a US-DEU předem
pouze vyloučily otevřenou spolupráci s komunisty.
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Zdrženlivý postoj ke KSČM mají také lidovci, kteří striktně
odmítají jednat se Sládkovými republikány.
Ambicí většiny lídrů kandidátek, které ČTK oslovila, je
zvýšit svůj dosavadní vliv v městském zastupitelstvu. Pouze vůdce
unionistů Vlastimil Novotný přiznal, že jeho strana bude
považovat za úspěch, když vůbec dosáhne na povinných pět procent
hlasů voličů. Do zastupitelstva se bude chtít dostat také
Sdružení Strany pro otevřenou společnost, nezávislých kandidátů a
Hradeckého demokratického klubu.
Lídr sdružení Zdeněk Fink, nyní jeho jediný zastupitel, by se
po volbách rád podílel na formování pravicové koalice. Po
minulých volbách v roce 1998 se ji nepodařilo vytvořit podle
dostupných informací hlavně kvůli osobním sporům mezi špičkami
ODS a VPM.
Mezi prvními otázkami, které bude muset nové zastupitelstvo
po volbách řešit, je vnitřní reforma hradeckého magistrátu. Na
radnici přijde po zrušení okresních úřadů téměř 170 úředníků.
Lídr VPM Josef Malíř je pro zásadní otřes ve struktuře úřadu.
Jeho pracovníci nyní podle něj mezi sebou špatně komunikují, což
se prý odráží v nízké kvalitě dokumentů, které přicházejí do
zasedání zastupitelstva. Určitým změnám na magistrátě se nebrání
ani lídr ČSSD, současný primátorův náměstek Alois Tuháček.
Další oblastí, která nesnese dlouhého odkladu, je podle
hradeckých politiků vyřešení převodu letiště z majetku armády na
město. Některé strany navrhují, aby se letištní areál stal v
budoucnu průmyslovou zónou. Jiné strany chtějí z letištních
objektů vybudovat sociální byty a umístit tam služby.
O přízeň hradeckých voličů se v nadcházejících komunálních
volbách uchází 351 lidí na 12 kandidátkách. V městském
zastupitelstvu je 37 míst.
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